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I inriktningsärendet som presenteras för Förskolenämnden i september går det att läsa att 
kommande år sker inga uppräkningar för löner och priser. Vilket förvaltningen konstaterar 
kommer leda till en ansträngd situation för verksamheterna att klara sitt uppdrag. Lösningen 
som presenteras för att klara uppdraget inom befintlig ram är effektiviseringar av icke-
pedagogisk personal. Detta tycker vi i Vänsterpartiet är oroande då de uppgifter om utförs av 
icke-pedagogisk personal riskerar att tillfalla den pedagogiska personalen med resultatet en 
högre arbetsbelastning och försämrad arbetsmijö. I Vänsterpartiets förslag till budget för 2023 
ingick uppräkningar för löner och prisökningar, i ett läge med fortsatt hög inflation är det 
viktigt att verksamheterna har en tillräcklig finansiering.  
 
Det är glädjande att se att beslutet om att införa pedagogisk lunch för personalen på förskolor, 
sett till kostnaderna så kan det stämma så som inriktningsärendet anger att kostnaden kan 
ställas mot minskat svinn. Men vi ser ändå att ett tillskott med finansiella medel för den 
pedagogiska lunchen hade varit att föredra.  
 
I protokoll från FSVG framkommer att fackens delaktighet i att samverka inriktningsärendet 
brustit detta år, det är bra att förvaltningen är medveten om detta och åtgärdar så facken är en 
del i processen med inriktningsärende.  
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